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Sex Guds gåva. 
Om nu sex är en gåva 

från Gud, varför verkar 

alla kyrkor vara så sex 

fientliga. 

Ja, varför skulle vi 

människor inte helt hänge 

oss åt all sorts sex, som vi 

tycker att vi trivs och mår 

bra av. Varför inte ha 

flera partners, av olika 

kön, eller djur om man nu 

gillar sådant. 

Som alla goda gåvor så 

kommer även sex med en 

bruksanvisning, och om 

man inte följer den så kan 

man skada sig själv och 

andra. Sex är med andra 

ord en god gåva som 

kommer med en varnings 

text. Varnings texterna 

hittar du i Bibeln. 

De första instruktionerna 

kommer redan i Bibelns 

första bok. 

”Därför skall en man 

lämna sin far och sin mor 

och hålla sig till sin 

hustru, och de skall bli ett 

kött.” (1 Mos 2:24). Vad 

betyder det då att de ska 

bli ett kött? 

Jo det betyder att de när 

de förenats inte längre är 

två enskilda personen, 

utan en enhet. Som om du 

tar två bitar modell lera en 

gul och en röd, och rullar 

ihop dem till en boll. Det 

finns fortfarande rött och 

gult, men du kan inte dela 

på dem igen. För om du 

gör det kommer det att 

finnas delar av den röda 

på den gula och delar av 

den gula på den röda. Det 

är därför som vi går 

sönder när vi har sex med 

en parter och sedan 

lämnar den, delar av oss 

finns kvar hos den vi gett 

oss till. Ju fler gånger vi 

har nya parters och delar 

på oss desto mer andra 

”färger” har vi på oss, och 

desto mer av oss själva 

har vi förlorat. 

 
Vi får ett större och större 

hålrum i vårt inre som blir 

svårare och svårare att 

fylla. Något som jag tror 

att allt för många av oss 

har erfarenhet av. 

Om man nu redan har haft 

flera parter och känner sig 

trasig och tom, är det kört 

då? 

Nej, Gud är en god Gud 

och hos honom finns 

förlåtelse och helande för 

våra trasiga hjärtan. Något 

som jag själv erfarit, och 

därför vet att det är sant. 

Men hur kan det då vara 

en god gåva, om det kan 

vara så destruktiv. 

Jo, sex är en av de största 

gåvorna Gud har gett oss i 

äktenskaps gåva. Gåvan 

är avsedd för två 

personer, under 

äktenskapets skyddande 

tak. Där fungerar gåvan 

som en lim som hjälper 

till att stärka makarnas 

relation. Frukten förutom 

enhet i äktenskapet, kan 

också bli barn. Barn som 

förtjänar att få växa upp 

med en mor och en far. 

 
Barn som är en otroligt 

underbar gåva, men också 

ett jätte ansvar. Ett ansvar 

som lätt blir för stort för 

en ensam förälder, men 

det är ju därför som det är 

tänkt att man ska vara två. 

Ibland blir det dock inte 

så, den ena dör eller 

lämnar barnet och den 

andra på något annat sätt. 

Då är det bra om man kan 

ha en församling runt sig 

som kan stötta och hjälpa. 

Sedan är jag också 

övertygad att om vi ber 

Gud om det så ger han oss 

den kraft vi behöver. 

Resultatet när vi 

missbrukar gåvan är att vi 

blir tomma och trasiga, 

och lämnar andra lika 

tomma och trasiga. 

Så låt oss därför vänta 

med sex till äktenskapet, 

och när vi kommit dit 

njuta av det till fullo. 
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